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Burmistrz Miasta i Gminy Sobótka 
Pan Mirosław Jarosz 

Rada Miejska w Sobótce 

INTERPELACJA 

Szanowny Państwo, 
 na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym składam interpelację w następującej 
sprawie: 
Dotyczy: uszkodzonej przeszkody na Rowerowym Parku Umiejętności "Janosik" w Gminie 
Sobótka 
W połowie kwietnia br. zgłosiłam do Urzędu Gminy informację o uszkodzeniu jednej z przeszkód na 
torze RPU „Janosik”. Jedna z pochylni (środkowa) była wówczas wyraźnie rozchwiana i jej zaczepy 
zostały naruszone co poskutkowało nieprzymocowaniem do podłoża, co stwarzało zagrożenie dla 
użytkowników. Zgłoszenie zostało poparte dokumentacją fotograficzną i przekazane kilku 
pracownikom urzędu, w tym również dyrektorowi ŚOSIR. 
W związku z powyższym proszę o odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Kiedy zgłoszenie zostało przekazane wykonawcy toru? 

2. Jaki czas od daty zgłoszenia ma wykonawca na wykonanie robót naprawczych? 

3. Czy naprawa będzie objęta gwarancją wykonawcy?  
 

4. Jak wygląda plan napraw, warunki serwisu i gwarancji w związku z faktem zabezpieczenia na 
ten cel środków w budżecie gminnym? 
 

5. Czy ewentualne próby doraźnej stabilizacji przeszkody przez osoby trzecie (obecnie 
pochylnia jest przymocowana kilkoma kątownikami) mogą wpłynąć na utratę gwarancji oraz 
czy Gmina ma wiedzę na temat tego kto wykonał to tymczasowe zabezpieczenie i z jakich 
środków zostały one zakupione? 
 

6. Kiedy można spodziewać się właściwej naprawy i przywrócenia przeszkody do bezpiecznego 
użytkowania? 

7. Dlaczego otaśmowana i zabezpieczona została trzecia - największa - pochylnia, która nie 
była uszkodzona, i wciąż pozostaje zabezpieczona, a druga - uszkodzona nie została 
zabezpieczona, mimo, że to właśnie druga pochylnia jest uszkodzona? 

8. Jak wygląda harmonogram prac przy RPU Janosik: czy zostały wykonane okresowe 
przeglądy po zimie lub po intensywnych ulewach, czy prowadzone są protokoły z takich 
przeglądów oraz czy prowadzona jest dokumentacja w tym celu?  
 

Z uwagi na możliwe zagrożenie dla mieszkańców i odwiedzających proszę o pilne potraktowanie 
sprawy oraz udzielenie odpowiedzi w możliwie najkrótszym terminie. 

Z poważaniem, 
Marcela Hryniak-Bereżnicka 
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